
UPPSALABRIDGEN   PROTOKOLL NR 4/16 
 
Protokoll fört vid sammanträde med Uppsalabridgens styrelse 
Tid: 2016-08-19 

Närvarande: Ping Huang, ordförande  
Elisabeth Engstrand, sekreterare  
Marito Karlsson, kassör  
Leif Engström, vice ordförande 
Rolf Westman 
Joakim Möller  
Hans Kvick 
Torgny Svensson  
Ryszard Sliwinski  
Tommy Andersson        

 
§ 1 Mötets öppnande 
 Mötet öppnades kl 17.38 och alla hälsades välkomna. 

§ 2  Dagordning 
 Dagordningen godkändes med tillägg i § 5 av punkter g och h. 

§ 3 Föregående mötesprotokoll 
 Protokollet från föregående möte godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Rapporter 
a) Bridgealliansen och Bridgens Hus 

Christina hade informerat om vad som skulle göras under sommaren: 
blomvattning, toastädning efter onsdagskväll och golvmoppning i 
spellokalen alla torsdagar under juli månad då Christina hade semester. 
Dessa sköttes med hjälp av Yuyian Kenéz. Beslutades ersätta Yuyian med 
900 kr.  
Det konstaterades att under Christinas semester var det efter 
pensionärernas måndagsspel inte diskat och toaletterna var inte städade  
m m samt att Raymond och Lena var missnöjda med detta. Vid ett tillfälle 
diskade Ping. Kommande sommar måste det skötas bättre under Christinas 
semester. 
                                                               

b) Ekonomi 
En del mindre investeringar har gjorts sedan förra mötet. 
Flera stolar behöver rengöras. Joakim ordnar med högtryckstvätt en fin 
lördag framöver. 
Leif ordnar med omklädsel av stolar som behöver förbättras och ansvarar 
för att riktigt dåliga stolar kasseras. 
Ryszard ordnar med inköp av pennor med vår logotyp om möjlig. 
En ”brevlåda” där pengar kan läggas inköps av Marito som därefter ensam 
har tillgång till den. Den placeras i brickläggningsrummet. 
Ev inköp av ny TV diskuteras vid annat tillfälle. 



WiFi behövs vid spel i Allsvenskan. Ryszard ordnar med detta med hjälp av 
Tommy till en rimlig engångskostnad. 
Ekonomin är lite under budget som brukligt är. En förbättring förväntas i och 
med att det blir fler omgångar i Uppsalaserien så det finns ingen anledning 
till oro. Sammantaget med UBAs ekonomi är det OK. 
 

c) Inget fanns att notera. 

§ 5 Kommande tävlingsverksamhet 

a) Den nya VP-skalan diskuterades. Beslutades behålla den gamla 
under hösten i vart fall. 

b) Uppsalaserien utökar spelgångar i hösten och spelas i nio omgångar, 
startar 29 aug. Rolf informerar lagkaptener om den nya 
uppläggningen och ny spelavgift. Ryszard ordnar med nya/byte av 
bordnummer. Trälådorna behöver också numreras om. Prisnivån blir 
oförändrad. 

c) I och med den nya uppläggningen består varje grupp av tio lag på 
tisdagar och då behövs två TL. Klubben behöver också aktivera flera 
TL. Ryszard gör ett schema så att flera TL kan turas om i 
tjänstgöring. TL får t ex ett frispel som ersättning. 

d) Allsvenska Elitserien och Div. 2 spelas lör-sön 27-28 aug i Bridgens 
hus. 

e) Ordinarie onsdagsspel startar den 31 augusti. Det spelas en gång 
med hcp, en gång som simultan och två gånger som vanligt varje 
månad. Ping anmäler simultantävling till SBF. Marito och Ping är TL 
och får samma ersättning som tidigare.  

f) Dagbridgen på torsdagar fortsätter som tidigare med Christina som 
spelledare. Det blir ingen dagsimultan.  

g) Söndagssimultan har varit ganska dåligt men pga att SBF gärna ser 
att det provas ett tag till blir det så. Dock ska krockar med andra 
tävlingar undvikas. Ping anmäler till SBF. 

h) Allsvenskan Div.4 sköts av UB (Ryszard och Torgny). Ryszard ordnar 
med inbjudan och informerar på skärmarna och bör framhålla att det 
är gratis! 

i) Distriktets klubbar ordnar kval till DM-Mixed (helst i god tid före 
finalen 26 nov). TK får besluta hur tävlingen ska anordnas och 
komma med ett förslag till nästa styrelsemöte. 
DM-lag spelas 26 februari och 4-5 mars 2017. TK får besluta hur 
tävlingen ska anordnas och komma med ett förslag till nästa 
styrelsemöte. 

§ 6 Uppsala Bridgefestival 
a) Tävlingar 

Svenska Cup-finalerna sköts av SBF. 
Lagguldet sköts av Linnea och Ryszard. 



Sidotävlingar sköts av Iwe och Ping. 
b) Linnea tar hand om mat och kaffe. 
c) Städning ansvarar Christina för medan fram- och borttagning av 

brickor och hjälp till köket mm ansvarar Rolf och Elisabeth för. 

§ 7 Kursverksamhet 
Eventuellt kan det bli en nybörjarkurs till våren. Alla givar i kursböcker 
Spela Bridge 1 – 4 finns numera gratis att tillgå i Funbridge. Det finns en 
app till iPhone och iPad också. https://www.funbridge.com/sv/index.   

§ 8 Ersättningar 
 Inga ytterligare anspråk fanns. 

§ 9 Medlemsutskick 
 Ping ordnar nytt medlemsutskick med hjälp av Elisabeth. 

§ 10 Ansvarslistan 
 Ansvarlistan kvarstår oförändrad. 

§ 11 Övriga frågor 
 Det noterades att Marito har erhållit silverstatus som tävlingsledare. 

Diskuterades hur många brickor som ska spelas vid Vikingaträffen och 
Fyristräffen. TK ska upprätta ett förslag till nästa möte. 

§ 12 Nästa möte 
 Nästa möte blir den 20 oktober 2016 kl 18.30. 

§ 13 Avslutning 
 Mötet avslutades kl 19.10. 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
 
Elisabeth Engstrand   Ping Huang 
 

 
 
 
 

 
 
 
                                                                                                              

 


